

动力强劲

POWERFUL MOMENTUM

HY850推砂机选用的发动机，为国内用量大、服务网络广的知名发动机，还可选配国际著名厂家制造的发动机，功率为45KW约为60马力，可满足多种工作需要。

Chinese Engine equipped on HY850 Bulldozer has the large usage, wide service network. Also you can choose the well-known international manufacturer of engine (power is 45KW / 60HP) which can meet many kinds of work requirements.



原地360° 转向

PROPERTY OF 360° STEERING IN PLACE

HY850推砂机采用双手柄操作，所有动作均有两个手柄控制，既方便又高效；而且滑移转向技术使得机器可以原地360° 转向，减少了传统装载机用于转向的时间，大大提高了工作效率。

HY850 Bulldozer is operated with double handles which are convenient and efficient to control all the movements. Furthermore, the special property of 360° steering in place can reduce the steering time of the traditional loader and greatly improve the working efficiency.



方便保养

EASY MAINTENANCE

前翻式的驾驶室，使HY850推砂机的各部分都能打开，使得维修保养工作十分方便，节约时间、提高效率。

The machine's cab can be opened forward and makes machine's parts easy reach. These features make maintenance very convenient, save time and improve efficiency.

